
 
Num
mer 

Onderwerp Inhoud Datum PS Indiener Portefeuille
houder 

Stand van zaken GS 

M133
-
2023 

Motie: 
Circulair, 
laat maar 
zien. 

PS roepen GS op:   - om als voorbeeld en inspiratie een 
pilotproject in de circulaire en natuur-inclusieve woningbouw te 
verkennen waarbij de stromen van energie, materiaal, diensten en 
goederen voor hier en nu, en straks en elders inzichtelijk worden 
gemaakt  daarover contact op te nemen met relevante partijen 
(gemeenten etc.) PS zo snel mogelijk in te lichten over de 
mogelijkheden van zo'n pilotproject. 

02-10-
2023 

Jorna, 
E.M. 
(PvdD) 

Beemsterbo
er, J. 

 

M256
-
2022 

Motie 
reclameafs
praken 
aanpassen 
aan 
provinciaal 
duurzaamh
eidsbeleid. 

PS verzoekt het college om: - de exploitant te informeren over dit 
besluit en de overeenkomst met betrekking tot reclame uitingen 
met producten met fossiele brandstoffen als energiebron of voor 
vlees- en visproducten aan te passen in lijn met dit besluit. 

19-12-
2022 

Muurlink, 
A.J.M. 
(PvdA) 

Olthof, J. 14-08-2023: Geen wijzigingen.   05-06-
2023 Door de uitvoerder van het contract 
voor reclame-uitingen (OFN) is bezwaar 
gemaakt tegen deze motie. GS hebben op 5 
april 2023 naar de uitvoerder (OFN) 
gereageerd. PS zijn hierover per brief 
geïnformeerd (ingekomen stukken april 
2023). Deze stukken worden geagendeerd 
voor een commissie zodra de nieuwe 
commissies gevormd zijn. Het voornemen is 
om bij de ingang van het nieuwe contract per 
1 januari 2024 de wijziging door te voeren.   
21-04-2023: uit besluitenlijst GS 4-4-2023: 
Op 19 december 2022 is Motie 256-2022 
aangenomen waarin staat dat de provincie 
niet langer reclame maakt voor producten die 
verband houden met vis, vlees, of fossiele 
brandstoffen in haar bushokjes. Onze 
exploitant van de bushaltevoorzieningen OFN 
is op de hoogte gebracht van de aangenomen 
motie en de voorgenomen wijziging in de 
lopende overeenkomst. De exploitant heeft 



 
als reactie op de aangenomen motie op 19 
januari 2023 een bezwaarbrief aan GS 
verstuurd.  Besluit GS: 1. Te reageren op het 
bezwaar dat contractant OFN maakt in reactie 
op motie 256-2022 middels bijgevoegde 
brief   2. PS hierover te informeren middels 
brief.   25-01-2023: Het besluit is 
doorgegeven aan de exploitant. In de media is 
veel aandacht geweest voor deze motie. In 
januari zijn aanvullende Statenvragen (3) 
gesteld. Er is een afspraak gemaakt met de 
exploitant om de gevolgen van Motie te 
bespreken (30/01). De exploitant en haar 
onderaannemer hebben een brief met 
bezwaren gestuurd aan GS (19/01). Er is een 
juridische toets uitgezet, welke wordt 
meegenomen in het gesprek met de 
exploitant op 30/01. 

M192
-
2022 

Motie Een 
veiligere 
rijksweg N9 

PS verzoeken GS: - Zowel bij Rijkswaterstaat als het Rijk aan te 
dringen op infrastructurele maatregelen die daadwerkelijk een 
grote bijdragen leveren aan het terugdringen van het aantal 
verkeersongevallen op de N9 en hierbij aan te geven dat zowel 
Gedeputeerde Staten als Provinciale Staten van Noord-Holland het 
Rijk verzoeken om de uitkomsten van de motie De Pater-Postma 
en Dijkstra een verder inhoudelijk vervolg te geven. 

14-11-
2022 

Heijnen, 
D.G. 
(CDA) 

Olthof, J. 02-08-2023: Geen wijzigingen.  05-06-2023 
Zowel bij het Rijk (ministerie en kamerleden) 
als bij Rijkswaterstaat wordt bestuurlijk, 
ambtelijk en via public affairs continu 
aangedrongen op infrastructurele 
maatregelen die daadwerkelijk een grote 
bijdragen leveren aan de verkeersveiligheid 
op de N9.   19-01-2023 Een bestuurlijk 
overleg wordt voorbereid om de inhoud van 
de motie met het ministerie te bespreken. De 
Tweede Kamer heeft op 28 november een 
nieuwe motie aangenomen aangaande de N9, 
mede op aandringen van de provincie. Hierin 



 
verzoekt de Kamer het kabinet in 
samenwerking met de provincie Noord-
Holland te bezien welke stappen er gezet 
kunnen worden om de N9 veiliger te maken 
en de Kamer uiterlijk in het eerste kwartaal 
van 2023 over de voorgenomen acties te 
informeren. Hierover vindt ambtelijk overleg 
plaats met het ministerie en wordt een 
bestuurlijk overleg voorbereid. Tevens zijn wij 
ambtelijk in gesprek met Rijkwaterstaat en de 
regiogemeenten over de uitvoering van kleine 
maatregelen op de N9 door Rijkswaterstaat. 

M126
-
2022 

Motie  
Input 
boeren en 
tuinders bij 
Omgevings
verordenin
g 

PS Verzoeken het college van GS om naast LTO ook andere 
ondernemersorganisaties van boeren en tuinders te consulteren 
als de provincie input zoekt voor wijzigingen die doorgevoerd 
gaan worden in de omgevingsverordening 

04-07-
2022 

Wijnen, 
van T.K. 
(GroenLin
ks) 

Rommel, E. 02-08-2023: Bij brief met nummer 
2036950/2036958 d.d. 14 juni 2023 hebben 
wij u voorgesteld om de motie als afgedaan te 
beschouwen. Hij is onderdeel geweest van de 
besluitvorming in PS van 10 juli 2023.   05-
06-2023 Een brief aan PS over afdoening van 
de motie volgt begin juni.  16-06-2023: uit 
GS-besluitenlijst d.d. 13-06-2023: 
Provinciale Staten hebben met motie M126-
2022 opgeroepen om naast LTO ook andere 
ondernemersorganisaties van boeren en 
tuinders te consulteren voor wijzigingen in de 
omgevingsverordening. Het college van 
Gedeputeerde Staten geeft per brief weer hoe 
invulling is gegeven aan deze motie.  Besluit 
GS: 1. De brief aan Provinciale Staten te 
verzenden   2. Provinciale Staten te verzoeken 
motie M126-2022 als afgedaan te 
beschouwen.   24-01-2023 Geen wijzigingen.  



 
25-10-2022 Geen wijzigingen  22-08-2022 
Bij de volgende actualisatie van de 
Omgevingsverordening zullen wij de 
verschillende landbouworganisaties 
betrekken. 

M53-
2022 

Motie 
Meerdere 
pilots 
verruiming 
Vrijkomend
e 
Agrarische 
Bebouwing 
(VAB) 

PS verzoeken GS: - pilots Verruiming Vrijkomende Agrarische 
Bebouwing uit te voeren in diverse woonregio’s, gericht op de 
huisvesting van plattelandsouderen, plattelandsjongeren of 
vormen van begeleid wonen. 

23-05-
2022 

Hollebeek
, J.P. 
(PvdD) 

Rommel, E. 02-08-2023: Geen wijzigingen.  05-06-2023 
De beantwoording van de motie maakt 
onderdeel uit van het onderzoek 
‘Burgerwoningen in het landelijk gebied’ dat 
in december 2022 is gestart. De verwachting 
is dat de uitkomsten van het onderzoek in de 
tweede helft van 2023 aan PS kunnen worden 
voorgelegd.  20-01-2023 De beantwoording 
van de motie maakt onderdeel uit van het 
onderzoek ‘Burgerwoningen in het landelijk 
gebied’ dat in december 2022 is gestart.  25-
10-2022 Geen wijzigingen.   22-8-2022 De 
motie Meerdere pilots verruiming 
Vrijkomende Agrarische Bebouwing (VAB) 
wordt uitgevoerd op basis van de resultaten 
van het onderzoek “Burgerwoningen in het 
landelijkgebied” dat de provincie laat 
uitvoeren. De resultaten zijn in het eerste 
kwartaal 2023 te verwachten. 

M37-
2022 

Motie 
Verkenning 
bouwteam, 
kostentafel 
en 
risicotafel 
als 

PS verzoekt Gedeputeerde Staten: - Om na afronding van het 
project N241-13 (A.C. de Graafweg) de opgedane ervaringen en 
resultaten met de samenwerking in een bouwteam en het werken 
met een kostentafel en een risicotafel met Provinciale Staten te 
delen  - Bij positieve resultaten de mogelijkheden te verkennen 
om bouwteam, kostentafel en risicotafel een standaardprocedure 
te laten zijn bij grote infrastructurele projecten om zo de risico’s 

07-03-
2022 

Terwal, 
K.J. (VVD) 

Olthof, J. 09-10-2023: uit besluitelijst GS d.d. 19-09-
2023: PS hebben een motie aangenomen om 
na afronding van het project N241-13 (A.C. 
de Graafweg) de opgedane ervaringen en 
resultaten van een bouwteam en het werken 
met een kostentafel en een risicotafel met 
Provinciale Staten te delen en bij positieve 



 
standaardp
rocedure 
bij grote  
infrastructu
rele 
projecten 

te verkleinen en bijbehorende kostenoverschrijdingen te 
verminderen. 

resultaten de mogelijkheid te verkennen om 
deze werkwijze te standaardiseren. PS worden 
geïnformeerd over de resultaten van 
tussentijdse evaluatie van deze bouwteam 
aanpak.  Besluit GS:  1. Kennis te nemen van 
de statusupdate motie M37-2022 
‘Verkenning bouwteam, kostentafel en 
risicotafel als standaardprocedure bij grote 
infrastructurele projecten’   2. PS met brief te 
informeren over de statusupdate motie M37- 
2022.   01-08-2023: Geen wijzigingen.  05-
06-2023 In september 2022 is een 
tussenevaluatie van vijf lopende bouwteams 
gestart (daarin wordt ook ingegaan op de 
aspecten kosten- en risicobeheersing). PS 
zullen uiterlijk in het derde kwartaal van 2023 
per brief geïnformeerd worden over de 
uitkomst van deze tussenevaluatie. De motie 
zal worden afgedaan na afronding van het 
project N241-13 (A.C. de Graafweg), voorzien 
in 2025.  24-01-2023 Geen wijzigingen  18-
10-22 Geen wijzigingen.  11-8-2022 In 
september 2022 is een tussenevaluatie van 5 
lopende bouwteams gestart (daarin wordt ook 
ingegaan op de aspecten kosten- en 
risicobeheersing). De verwachting is dat de 
resultaten van deze tussenevaluatie begin 
2023 met PS kunnen worden gedeeld.  1-6-
2022 Bouwteamfase wordt Q2 2022 afgerond 
waarnaar evaluatie wordt gemaakt en in Q4 
2022 aan PS teruggekoppeld wordt. 



 
M7-
2022 

Motie: 
‘Innovatiev
e 
mogelijkhe
den ter 
beperking 
van 
overlast’ 

PS roept GS op:  • Bij een eventuele realisatie van de A8-A9 de 
optie mee te nemen om innovatieve mogelijkheden te 
implementeren om de mogelijke verslechtering van de 
luchtkwaliteit en de geluidsbelasting door de aanleg van de A8-
A9 te beperken  • Initiatieven van bewoners inzake innovatieve 
oplossingen inzake luchtkwaliteit en geluidsbelasting mee te 
nemen. 

31-01-
2022 

Jensen, 
E.H.W. 
(JA21) 

Olthof, J. 02-08-2023 Geen wijzigingen      05-06-
2023  Geen wijzigingen  24-01-2023 Geen 
wijzigingen.  24-10-2022 Geen wijzigingen.  
09-08-2022 Motie betreft een voorstel dat 
betrekking heeft op een eventuele vervolgfase 
van het project. De motie kan pas worden 
uitgevoerd indien PS besluiten de 
planuitwerkingsfase van de Verbinding A8-A9 
te starten.  19-04-2022 (idem als volgende 
actualisatie) 

M216
-
2021 

Motie bij 
de 
begroting 
jongerenpe
rspectief 
op 
bereikbaar
heid 

PS verzoekt het college: • Om in gesprek te gaan met de jongeren 
van de NJR jongerendag over mobiliteit  • Om de uitkomsten van 
de NJR jongerendag mee te nemen in het mobiliteitsbeleid voor 
zover het past binnen het budget en de ambities van provincie 
Noord-Holland. 

08-11-
2021 

Doevenda
ns, S. 
(PvdA) 

Olthof, J. 02-08-2023  Geen wijzigingen  05-06-2023 
De scholierenchallenges hebben inmiddels 
plaatsgevonden. Binnenkort volgt een 
afdoeningsvoorstel.  19-01-2023 Geen 
wijzigingen  31-10-2022 Aan deze motie is 
deels uitvoering gegeven. De provincie heeft 
gesproken met het bestuur van de NJR. Van 
het debat op de NJR jongerendag is een 
transcript gemaakt dat met de provincie is 
gedeeld. Helaas stond hier geen directe 
informatie in over het jongerenperspectief op 
bereikbaarheid. Aangezien het bestuur geen 
contactgegevens van de deelnemers 
beschikbaar heeft, kunnen wij deze jongeren 
niet alsnog bevragen. Het jongerenperspectief 
op bereikbaarheid wordt nu op een andere 
manier gezocht. Voor het komende schooljaar 
is door de provincie op twee middelbare 
scholen in Noord-Holland een scholieren 
challenge gepland, waarbij 
mobiliteitsvraagstukken centraal staan. De 



 
lessen hieruit worden meegenomen bij de 
verdere uitwerking van het provinciaal 
mobiliteitsbeleid. Zodra de scholieren 
challenge heeft plaatsgevonden en de 
resultaten bekend zijn, volgt een 
afdoeningsvoorstel voor deze motie. Dit is 
naar verwachting in Q2 2023.  07-09-2022 
Aan deze motie wordt uitvoering gegeven. De 
provincie heeft gesproken met het bestuur 
van de NJR. Van het debat op de NJR 
jongerendag is een transcript gemaakt dat 
met de provincie is gedeeld. Helaas stond hier 
geen directe informatie in over het 
jongerenperspectief op bereikbaarheid. 
Aangezien het bestuur geen contactgegevens 
van de deelnemers beschikbaar heeft, kunnen 
wij deze jongeren niet alsnog bevragen. Het 
jongerenperspectief op bereikbaarheid wordt 
nu op een andere manier gezocht. Voor het 
komende schooljaar is door de provincie op 
twee middelbare scholen in Noord-Holland 
een scholieren challenge gepland, waarbij 
mobiliteitsvraagstukken centraal staan. De 
lessen hieruit worden meegenomen bij de 
verdere uitwerking van het provinciaal 
mobiliteitsbeleid. Nadat de challenges hebben 
plaatsgevonden, worden Provinciale Staten 
hierover geïnformeerd (medio 2023).  19-04-
2022 De provincie is in gesprek met het 
bestuur van de NJR. De jongeren die 
deelnamen aan het debat over mobiliteit op 
10 november 2021 komen uit verschillende 



 
delen van de provincie en het bestuur heeft 
hun contactgegevens helaas niet beschikbaar. 
Van het debat is wel een transcript gemaakt 
dat met de provincie wordt gedeeld zodra de 
NJR deze beschikbaar heeft. Vervolgens wordt 
gekeken of op basis van dit transcript contact 
kan worden gelegd met de debaters en/of dat 
er lessen uit het debat getrokken kunnen 
worden voor het provinciaal mobiliteitsbeleid.  
11-01-2022 Er is contact gezocht met de 
Nationale Jeugdraad over de 
mobiliteitsoplossingen die zijn opgehaald 
tijdens de NJR jongerendag. De inhoudelijke 
gesprekken over deze oplossingen en hoe ze 
meegenomen kunnen worden in het 
provinciale mobiliteitsbeleid moeten nog 
plaatsvinden. 

M167
-
2021 

Motie 
Verdere 
uitrol 
infrastructu
ur van 
gerecycled 
plastic bij 
positieve 
pilotresulta
ten 

PS Verzoekt Gedeputeerde Staten:  - Provinciale Staten op de 
hoogte te houden van de ervaringen en lessons learned van de 
pilot PlasticRoad in het fietspad bij de N247  - Bij (tussentijdse) 
positieve resultaten te onderzoeken of een verdere uitrol van 
genoemd concept in de provinciale infrastructuur haalbaar en 
betaalbaar is 

13-09-
2021 

Terwal, 
K.J. (VVD) 

Olthof, J. 02-08-2023: Geen wijzigingen.  05-06-2023 
De pilot PlasticRoad is meegenomen in het 
projectdeel N247 Noord. Het onderzoek naar 
de grondgesteldheid vergt iets meer tijd dan 
voorzien. Op basis van de huidige planning 
zal medio 2024 de uitvoering starten. De 
oplevering wordt begin 2026 voorzien.  24-
01-2023 De stand van deze motie is dat dit 
meegenomen wordt bij de doorstart van het 
projectdeel N247 Noord.  24-10-2022 Er 
wordt gewerkt aan de snelle doorstart van 
N247-Noord, waarin de PlasticRoad in het 
fietspad is voorzien. Op basis van de planning 
zal begin 2024 de uitvoering starten van het 



 
noordelijk projectdeel inclusief de pilot 
Plasticroad in het fietspad. Oplevering wordt 
voorzien in 2025.  15-08-2022 Door 
vertraging van het totale project N247 is ook 
de pilot van de PlasticRoad in het fietspad bij 
de N247 vertraagd. Op basis van de laatste 
planning zal in 2024 de uitvoering starten van 
het noordelijk projectdeel inclusief de pilot 
Plasticroad in het fietspad.  20-04-2022 
(idem als volgende actualisatie)   11-01-2022 
Door vertraging van het totale project N247 is 
ook de pilot van de PlasticRoad in het fietspad 
bij de N247 vertraagd. De gewijzigde aanpak 
van het totale project N247 wordt naar 
verwachting in het eerste kwartaal 2022 
gepresenteerd. Dan is ook meer duiding te 
geven over de uitvoering van de PlasticRoad 
in het fietspad bij de N247.  28-10-2021 
Door vertraging van het totale project N247 is 
ook de pilot van de PlasticRoad in het fietspad 
bij de N247 vertraagd. De aanleg zal 
meegenomen worden in de herziene 
projectplanning N247 en wordt niet meer in 
2022 verwacht. 

M4-
2021 

Motie 
Behoud 
loketfuncti
e o.a. op 
stations 
Alkmaar, 

PS verzoekt het college:  (Eventueel samen met GS-en van andere 
provincies) met de directie van de NS in gesprek te gaan, te 
spreken over oplossingsrichtingen en zo nodig te bepleiten dat de 
loketfunctie op o.a. de stations Alkmaar, Hoorn en Hilversum 
behouden blijft. 

01-02-
2021 

Doevenda
ns, S. 
(PvdA) 

Olthof, J. 09-10-2023: uit besluitenlijst GS d.d. 19-09-
2023: Provinciale Staten hebben met motie 
M4-2021 het college opgeroepen om met de 
directie van de NS in gesprek te gaan, te 
spreken over oplossingsrichtingen en zo 
nodig te bepleiten dat de loketfunctie op o.a. 
de stations Alkmaar, Hoorn en Hilversum 



 
Hoorn en 
Hilversum 

behouden blijft. Het college informeert 
Provinciale Staten op welke wijze invulling is 
gegeven aan deze motie.  Besluit GS:  1. De 
brief aan Provinciale Staten te verzenden   2. 
Provinciale Staten te verzoeken motie M4-
2021 als afgedaan te beschouwen.   09-08-
2023: Er gaat een brief naar PS met het 
verzoek om deze motie als afgedaan te 
beschouwen  05-06-2023 Er is bestuurlijk 
overleg geweest waarbij NS heeft aangegeven 
dat de loketten niet meer behouden kunnen 
worden. NS heeft op verzoek van gemeenten 
en provincie beloofd op zoek te gaan naar 
andere manieren om service aan de reizigers 
te kunnen bieden. Onlangs is op station 
Alkmaar hiervoor een pilot opgestart. De 
motie kan worden afgedaan.   19-01-2023 
NS heeft eerder in een bestuurlijk overleg 
afgesproken op zoek te gaan naar 
creatieve/alternatieve oplossingen voor het 
verdwijnen van de publieksbalies. Er loopt nu 
een pilot op station Alkmaar waarbij reizigers 
via een videoscherm NS-medewerkers vragen 
kunnen stellen. De resultaten van deze proef 
worden medio februari 2023 verwacht en 
bepaalt ook of deze proef verder wordt 
uitgerold.  De resultaten willen we graag 
afwachten, omdat dit relevant is voor 
beantwoording en daarmee het kunnen 
afdoen van de motie.  31-10-2022 NS heeft 
in een bestuurlijk overleg met de wethouders 
van Alkmaar, Hoorn en gedeputeerde Olthof 



 
aangegeven nog op zoek te willen gaan naar 
andere oplossingen nu de servicebalies op de 
stations van Alkmaar, Hoorn en Hilversum 
verdwijnen.  Het idee is nu om als proef een 
digitaal scherm te plaatsen op station 
Alkmaar. Mensen die vragen hebben over de 
dienstregeling , kunnen via aanraking van het 
scherm in contact komen met een 
medewerker van NS. Bij succes van de proef 
zal deze worden uitgebreid naar de andere 
stations.  18-08-2022 Er heeft een 
bestuurlijk overleg plaatsgevonden tussen de 
wethouders van Alkmaar, Hoorn en NS. 
Gedeputeerde Olthof was hier ook bij 
aanwezig. We hebben daar ons ongenoegen 
nogmaals geuit over het sluiten van de 
servicebalies en met name over de wijze 
waarop dit is gecommuniceerd door NS. NS 
heeft aangegeven dat het besluit definitief is. 
Het kan niet meer worden teruggedraaid. 
Vervolgens hebben bestuurders er op 
aangedrongen of er nog ruimte is om te 
zoeken naar  creatieve oplossingen (i.e. een 
servicebalie onderbrengen bij bijvoorbeeld de 
plaatselijke bloemist). NS heeft, na intern 
beraad, toegezegd hierover met ons de 
komende tijd het gesprek aan te gaan.  17-
03-2022 (idem als volgende actualisatie)  11-
01-2022 De Raad van Bestuur van NS heeft 
begin januari definitief een besluit genomen 
over het serviceaanbod op de stations. Voor 
de stations Alkmaar, Hoorn en Hilversum 



 
betekent dit concreet dat de informatiebalie 
en de servicemedewerkers die normaliter op 
het station of perron aanwezig zijn, 
verdwijnen. De Ondernemingsraad van NS 
wordt de komende maand nog in de 
gelegenheid gesteld om beroep aan te 
tekenen tegen dit besluit. De implementatie 
van de plannen zal naar verwachting in 
februari van start gaan. Gedeputeerde Olthof 
heeft begin 2022 een gesprek gehad met de 
Regiodirecteur van de NS. Er wordt binnen de 
NS, op verzoek van gemeenten en provincie, 
bekeken wat er nog mogelijk is qua 
aanvullende oplossingen tijdens de 
implementatie (bijv. specifieke oplossingen 
voor minder-validen, samenwerken met 
busvervoerder bij het aanbieden van reisinfo 
etc.). Medio februari zal NS hier meer 
duidelijkheid over kunnen geven.   03-11-
2021 Op 28 oktober 2021 heeft 
gedeputeerde Olthof met de directie van NS 
gesproken. Afgesproken is om samen met de 
gemeente Hoorn en de gemeente Alkmaar op 
zoek te gaan naar een oplossing voor de 
tijdelijke sluiting van de servicebalies op 
stations Hoorn en Alkmaar.  23-06-2021 Er 
zijn nog gesprekken gaande tussen de Raad 
van Bestuur van NS en de vakbonden over het 
behoud van de loketfunctie. Na de zomer 
wordt er naar verwachting een besluit 
genomen of de loketfunctie op onder andere 
de in de motie genoemde stations 



 
daadwerkelijk verdwijnt.  17-03-2021 Op 15 
april staat een gesprek gepland met Jeroen 
Olthof en regiodirectie van NS. Dan zal er 
gesproken worden over de sluiting van de 
loketten en ook over het voornemen van NS 
om de functie van procesleider op te heffen 
op o.a. station Haarlem 

M187
-
2020 

Optimaal 
onderhoud
en 
snelfietsrou
tes 

PS vragen het college van GS : -  een notitie op te stellen, te delen 
en te bespreken met Provinciale Staten over het fietspad van de 
toekomst  -  daarbij ook het kwaliteitsbeeld van veelgebruikte 
(snel- of door-) fietsroutes mee te nemen. 

16-11-
2020 

Steeman, 
M.C. 
(D66) 

Olthof, J. 02-08-2023: Geen wijzigingen  05-06-2023: 
Geen wijzigingen  19-01-2023: Geen 
wijzigingen.  18-10-2022: Geen wijzigingen  
29-08-2022: Het eerste deel van de motie 
(het opnemen van doorfietsroutes als aparte 
onderhoudscategorie) is als actie opgenomen 
in de Actieagenda Actieve Mobiliteit, die op 9 
mei geagendeerd staat voor de Commissie 
Bereikbaarheid & Mobiliteit (zie pag. 12). 
Deze actie is verwerkt in de 
Investeringsstrategie Noord-Hollandse 
Infrastructuur (INHI) en wordt in de 
voorbereiding op de herziening van de NIKG 
in 2023 ook in de NIKG verwerkt, met als 
resultaat dat doorfietsroutes apart worden 
beschouwd en gemonitord. Het tweede deel 
van de motie (in beeld brengen van de kosten 
van het op onderhouden op het hoogste 
niveau) wordt bij de herziening van de NIKG 
in het vierde kwartaal van 2023 aan PS 
voorgelegd. Bij de vaststelling van de 
herziene NIKG (in het vierde kwartaal 2023) 
kan deze motie pas als afgehandeld worden 
beschouwd.  19-04-2022:  (idem als 



 
volgende actualisatie)  13-01-2022: Het 
eerste deel van de motie (het opnemen van 
doorfietsroutes als aparte 
onderhoudscategorie) is als actie opgenomen 
in de Actieagenda Actieve Mobiliteit, is 
verwerkt in de Investeringsstrategie Noord-
Hollandse Infrastructuur (INHI) en wordt in de 
voorbereiding op de herziening van de NIKG 
in 2023 ook in de NIKG verwerkt met als 
resultaat dat doorfietsroutes apart worden 
beschouwd en gemonitord.  Het tweede deel 
van de motie (in beeld brengen van de kosten 
van het op onderhouden op het hoogste 
niveau) wordt bij de herziening van de NIKG 
in het vierde kwartaal van 2023 aan PS 
voorgelegd. Bij de vaststelling van de 
herziene NIKG (in het vierde kwartaal 2023) 
kan deze motie pas als afgehandeld worden 
beschouwd. Bij een eerdere statusupdate is 
verwezen naar een notitie die in Q4 zal 
worden voorgelegd: daar is bedoeld de 
Actieagenda Actieve Mobiliteit.   10-11-2021: 
(idem als volgende actualisatie)  24-08-2021 
GS verwachten de gevraagde notitie in Q4-
2021 aan te leveren.  05-04-2021 de 
strekking van de motie is meegenomen in de 
Actieagenda Actieve Mobiliteit die is in de 
maak  op 6 april 2021 in GS, 22 april ter 
bespreking in de commissie.  07-01-2021 De 
strekking van de motie wordt meegenomen in 
de Uitvoeringsagenda Actieve Mobiliteit, die is 
in de maak. Verwacht wordt dat deze in het 



 
eerste of tweede kwartaal van 2021 aan GS 
wordt voorgelegd, terugkoppeling aan PS 
volgt dan aansluitend. 

M185
-
2020 

Varende 
fietspaden 

PS dragen het college van GS op:  - de pontveerverbindingen in 
recreatieve fiets- en wandelroutes op te nemen in de 
recreatievisie   - te onderzoeken of de pontveerverbindingen die 
in Provinciaal beheer zijn opgenomen kunnen worden in 
concessieregelingen als openbaar vervoer verbinding om 
continuïteit en frequentie zeker te stellen – of welke andere 
mogelijkheden er daarvoor zijn  -  Provinciale Staten van de 
uitkomsten van dit onderzoek op de hoogte te brengen. 

16-11-
2020 

Steeman, 
M.C. 
(D66) 

Olthof, J. 02-08-2023: Om gebruik te kunnen maken 
van landelijk onderzoek dat momenteel 
plaatsvindt naar veerponten i.s.m. o.a. andere 
provincies, Rijkswaterstaat, ministerie van 
IenW, Vervoerregio Amsterdam en de 
Fietsersbond, is de planning opgeschoven. 
Eind 2023 krijgen we de resultaten van dit 
landelijke onderzoek, waarna we deze kunnen 
gebruiken voor de veerpontenaanpak binnen 
onze provincie (zowel voor de ponten in eigen 
beheer als de andere ponten). Medio 2024 
verwachten we de resultaten hiervan terug te 
kunnen koppelen aan Provinciale Staten.  05-
06-2023  Geen wijzigingen  19-01-2023 
Geen wijzigingen.  18-10-22 Geen 
wijzigingen  29-8-2022 In de Actieagenda 
Actieve Mobiliteit, die op 23 mei door 
Provinciale Staten is vastgesteld, is deze 
motie opgenomen in de activiteiten. Op pag. 
14 staat: “We ontwikkelen veerpontenbeleid 
met onze partners, om te zorgen dat Noord-
Hollandse veerverbindingen die belangrijk 
zijn voor voetgangers en fietsers behouden 
blijven, worden verbeterd of worden 
vervangen voor hoogwaardige alternatieven.” 
De vraag uit de motie ‘of 
pontveerverbindingen opgenomen kunnen 
worden in concessieregelingen als openbaar 



 
vervoer verbinding’, is een optie die hierbij 
ook wordt onderzocht. Het onderzoek wordt 
komende maanden uitgezet. Vanwege 
ambtelijk capaciteitsgebrek is dat helaas wat 
later dan eerst gedacht. We verwachten dat 
we medio 2023 aan Provinciale Staten kunnen 
terugkoppelen over het onderzoek.  19-04-
2022 In de Actieagenda Actieve Mobiliteit, die 
op 9 mei geagendeerd staat voor de 
Commissie Bereikbaarheid & Mobiliteit, is 
deze motie opgenomen in de activiteiten. Op 
pag. 14 staat: “We ontwikkelen 
veerpontenbeleid met onze partners, om te 
zorgen dat Noord-Hollandse 
veerverbindingen die belangrijk zijn voor 
voetgangers en fietsers behouden blijven, 
worden verbeterd of worden vervangen voor 
hoogwaardige alternatieven.” De vraag uit de 
motie ‘of pontveerverbindingen opgenomen 
kunnen worden in concessieregelingen als 
openbaar vervoer verbinding’, is een optie die 
hierbij ook wordt onderzocht. Verwacht wordt 
dat op zijn vroegst in het vierde kwartaal van 
2022 aan PS kan worden teruggekoppeld over 
het onderzoek.  12-01-2022 Het onderzoek 
waar om gevraagd wordt is als actie 
meegenomen de Actieagenda Actieve 
Mobiliteit die op 14 juni ter bespreking in de 
commissie is geweest, deze zal begin april 
aan de Staten worden voorgelegd. Verwacht 
wordt dat op zijn vroegst in het vierde 
kwartaal 2022 aan PS kan worden 



 
teruggekoppeld over het onderzoek.  08-11-
2021 Onderzoek wordt opgestart. Onderzoek 
is tevens als actie meegenomen in de concept 
Actieagenda Actieve Mobiliteit die op 14 juni 
jl. ter bespreking in de commissie is geweest. 
Verwacht wordt dat in het vierde kwartaal 
2022 aan de PS kan worden teruggekoppeld 
over het onderzoek.  05-07-2021 Er wordt 
een onderzoek opgestart. Dit onderzoek is 
tevens als actie meegenomen de Actieagenda 
Actieve Mobiliteit die op 14 juni ter 
bespreking in de commissie M&B is 
besproken. Verwacht wordt dat de resultaten 
van het onderzoek in eind 2021/ begin 2022 
aan PS kunnen worden teruggekoppeld  05-
04-2021 Onderzoek wordt opgestart. 
Onderzoek is tevens als actie meegenomen de 
Actieagenda Actieve Mobiliteit die is in de 
maak  op 6 april 2021 in GS, 22 april ter 
bespreking in de commissie. Verwacht wordt 
dat dit in eind 2021/ begin 2022 aan de PS 
kan worden teruggekoppeld.  07-01-2021 
Onderzoek wordt opgestart. Verwacht wordt 
dat dit in eind 2021/ begin 2022 aan PS kan 
worden teruggekoppeld. 

M148
-
2020 

Heroverwe
ging Zijpe- 
en 
Hazepolder 

PS roept het College van Gedeputeerde Staten op: 1. de 
landschappelijke, cultuurhistorische en in potentie aanwezige 
natuurwaarden van de Zijpe- en Hazepolder te betrekken bij een 
zorgvuldige heroverweging van de begrenzing van de BPL ter 
plaatse  2. PS te informeren over de uitkomst van deze 
heroverweging in de Statencommissie RWK 

22-10-
2020 

Voskuil, 
L.Hj 
(PvdA) 

Kocken, R. 02-08-2023:  Geen wijzigingen  20-01-2023 
Geen wijzigingen.  25-10-2022 De moties 
115 en 148, die gekoppeld zijn aan de 
verkenning Schagen, zijn nog niet ten 
uitvoering gebracht omdat de verkenning 
Schagen na vooronderzoek via de Fasering- 



 
en investeringsstrategie woningbouw Schagen 
is uitgesteld. Deze moties zijn tekstueel 
verbonden aan de Verkenning. Inmiddels is 
gezien dat de moties ook los van de 
verkenning uitgevoerd kunnen worden. Het 
resultaat van de verkenning heeft geen 
invloed op de verkenning van de Zijpe- en 
Hazepolder. De landschappen rond de Stad 
Schagen hebben namelijk hun eigen waarden 
en bijzonderheden. Daarmee kunnen beide 
verkenningstrajecten los van elkaar gelopen 
en beoordeeld worden. De opdracht tot het 
uitvoeren van de verkenningstraject voor de 
stad Schagen is uitgesteld naar aanleiding van 
de bevindingen van het Faserings- en 
investeringsstrategie. De moties zullen 
daarom buiten dit kader niet worden 
uitgevoerd. Op dit moment wordt nagedacht 
over de wijze waarop deze moties wel tot 
uitvoering gebracht kunnen worden. 
Provinciale Staten zullen hierover zo snel als 
mogelijk geïnformeerd worden.  22-08-2022 
Er ligt momenteel een plan van aanpak om de 
komende maanden deze motie af te ronden. 
Voor het eind van het jaar is er een antwoord 
naar PS.  10-01-2022 De moties 115 en 148 
zijn tekstueel gekoppeld aan de verkenning 
Schagen. Deze zijn nog niet ten uitvoering 
gebracht omdat de verkenning Schagen nog 
in een voorfase zit via een faserings- en 
investeringsstrategie.  Inmiddels is de 
mogelijkheid gevonden om de moties los van 



 
de verkenning uit te voeren. Het resultaat van 
de verkenning heeft geen invloed op de 
verkenning van de Zijpe- en Hazepolder. De 
landschappen rond de Stad Schagen hebben 
namelijk hun eigen waarden en 
bijzonderheden en het BPL is niet 
uitwisselbaar. Daarmee kunnen beide 
verkenningstrajecten los van elkaar gelopen 
en beoordeeld worden.  Er ligt nu een plan 
van aanpak klaar waarin de moties in Q1 van 
2022 uitgevoerd gaan worden. Zo kunnen 
vooruitlopend en los van de resultaten van de 
faserings- en investeringsstrategie 
(voorverkenning Schagen) de moties worden 
afgehandeld.  04-11-2021 Het 
verkenningentraject Schagen is onlosmakelijk 
verbonden met de Ontwikkelvisie Schagen en 
het momenteel lopende Faserings- en het 
Investeringstraject Stad Schagen van de 
Bouwambassadeur. De verkenning is nog in 
een voorfase. Omdat het BPL rond de stad 
Schagen niet uitwisselbaar is, is besloten de 
moties 115 en 148 los van de verkenning te 
gaan behandelen. Hiervoor ligt momenteel 
een plan van aanpak klaar dat in het laatste 
kwartaal van 2021 en het eerste kwartaal van 
2022 uitgevoerd gaat worden. Volgens de 
planning zal in het eerste kwartaal van 2022 
antwoord gegeven worden op de moties 115 
en 148.     29-06-2021 Participatie vereist 
een overleg met stakeholders (agrarisch-
natuur en landschap-gemeente) om draagvlak 



 
voor zodanige aanpassing van de begrenzing 
BPL te onderzoeken, dat Zijpe- en Hazepolder 
onder het BPL valt. Dat overleg wordt zo 
mogelijk nog voor het zomerreces 
georganiseerd.  22-03-2021 De Verkenning 
Schagen loopt. Een mogelijke BPL begrenzing 
van de Zijpe- en Hazepolder maakt onderdeel 
uit van de gesprekken met de gemeente 
Schagen.  11-01-2021 De Verkenning 
Schagen loopt. Een mogelijke BPL begrenzing 
van de Zijpe- en Hazepolder maakt onderdeel 
uit van de gesprekken met de gemeente 
Schagen.  Zie ook M115-2020. 

M115
-
2020 

Weidevogel
s Zijpe 

PS verzoeken het college van GS  De Zijpepolder mee te nemen in 
het verkenningstraject om een integrale afweging te maken 
tussen de ambities, opgaven en de begrenzing van het BPL in de 
gemeente Schagen.  Daarbij ook recente informatie van lokale en 
regionale natuurorganisaties te betrekken. 

05-10-
2020 

Wijnen, 
van T.K. 
(GroenLin
ks) 

Kocken, R. 09-08-2023: Geen wijzigingen  05-06-2023 
Geen wijzigingen  20-01-2023 Geen 
wijzigingen.  25-10-2022 De moties 115 en 
148, die gekoppeld zijn aan de verkenning 
Schagen, zijn nog niet ten uitvoering gebracht 
omdat de verkenning Schagen na 
vooronderzoek via de Fasering- en 
investeringsstrategie woningbouw Schagen is 
uitgesteld. Deze moties zijn tekstueel 
verbonden aan de Verkenning. Inmiddels is 
gezien dat de moties ook los van de 
verkenning uitgevoerd kunnen worden. Het 
resultaat van de verkenning heeft geen 
invloed op de verkenning van de Zijpe- en 
Hazepolder. De landschappen rond de Stad 
Schagen hebben namelijk hun eigen waarden 
en bijzonderheden. Daarmee kunnen beide 
verkenningstrajecten los van elkaar gelopen 



 
en beoordeeld worden. De opdracht tot het 
uitvoeren van de verkenningstraject voor de 
stad Schagen is uitgesteld naar aanleiding van 
de bevindingen van het Faserings- en 
investeringsstrategie. De moties zullen 
daarom buiten dit kader niet worden 
uitgevoerd. Op dit moment wordt nagedacht 
over de wijze waarop deze moties wel tot 
uitvoering gebracht kunnen worden. 
Provinciale Staten zullen hierover zo snel als 
mogelijk geïnformeerd worden.  22-08-2022 
Na de verkenning Schagen kunnen de moties 
afgedaan worden. Hiervoor is reeds een plan 
van aanpak opgesteld en voor het eind van 
het jaar is de planning om PS te informeren 
over de bevindingen.  21-04-2022 De 
uitvoering van de motie hangt samen met de 
discussie over de verkenning van Schagen 
Oost. Na de meivakantie worden er 2 
werksessies gehouden met betrokken partijen 
waar meningen en informatie met elkaar 
gedeeld en bediscussieerd gaan worden. 
Vanuit deze sessies zal een antwoord komen 
op de moties  10-01-2022 De moties 115 en 
148 zijn tekstueel gekoppeld aan de 
verkenning Schagen. Deze zijn nog niet ten 
uitvoering gebracht omdat de verkenning 
Schagen nog in een voorfase zit via een 
faserings- en investeringsstrategie.  
Inmiddels is de mogelijkheid gevonden om de 
moties los van de verkenning uit te voeren. 
Het resultaat van de verkenning heeft geen 



 
invloed op de verkenning van de Zijpe- en 
Hazepolder. De landschappen rond de Stad 
Schagen hebben namelijk hun eigen waarden 
en bijzonderheden en het BPL is niet 
uitwisselbaar. Daarmee kunnen beide 
verkenningstrajecten los van elkaar gelopen 
en beoordeeld worden.  Er ligt nu een plan 
van aanpak klaar waarin de moties in Q1 van 
2022 uitgevoerd gaan worden. Zo kunnen 
vooruitlopend en los van de resultaten van de 
faserings- en investeringsstrategie 
(voorverkenning Schagen) de moties worden 
afgehandeld.  04-11-2021 Het 
verkenningentraject Schagen is onlosmakelijk 
verbonden met de Ontwikkelvisie Schagen en 
het momenteel lopende Faserings- en het 
Investeringstraject Stad Schagen van de 
Bouwambassadeur. De verkenning is nog in 
een voorfase. Omdat het BPL rond de stad 
Schagen niet uitwisselbaar is, is besloten de 
moties 115 en 148 los van de verkenning te 
gaan behandelen. Hiervoor ligt momenteel 
een plan van aanpak klaar dat in het laatste 
kwartaal van 2021 en het eerste kwartaal van 
2022 uitgevoerd gaat worden. Volgens de 
planning zal in het eerste kwartaal van 2022 
antwoord gegeven worden op de moties 115 
en 148.     05-07-2021 Participatie vereist 
een overleg met stakeholders (agrarisch-
natuur en landschap-gemeente) om draagvlak 
voor zodanige aanpassing van de begrenzing 
BPL te onderzoeken, dat Zijpe- en Hazepolder 



 
onder het BPL valt. Dat overleg wordt zo 
mogelijk nog voor het zomerreces 
georganiseerd  22-03-2021 De Verkenning 
Schagen loopt. Een mogelijke BPL begrenzing 
van de Zijpepolder maakt onderdeel uit van 
de gesprekken met de gemeente Schagen.  
11-01-2021 De Verkenning Schagen loopt. 
Een mogelijke BPL begrenzing van de 
Zijpepolder maakt onderdeel uit van de 
gesprekken met de gemeente Schagen.  Zie 
ook M148-2020. 

 


